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Abstract (en)
[origin: CA2924939A1] A rough grinding wheel for processing material surfaces is proposed, comprising a wheel-shaped base body (3) comprising a
central recess (2) penetrated by an axis of rotation (5) for direct or indirect connection to a drive shaft of a tool and comprising at least one abrasive
layer (8). The rough grinding wheel has a stabilizing core (12) for stabilizing the rough grinding wheel, said stabilizing core (12) being associated
with the at least one abrasive layer (8a, 8b) and being circumferentially adjacent to the central recess (2) and having higher strength than the at least
one abrasive layer (8).

Abstract (de)
Es wird eine Schruppscheibe zur Bearbeitung von Materialoberflächen vorgeschlagen, umfassend einen scheibenförmigen Grundkörper (3), der
eine von einer Drehachse (5) durchgriffene zentrale Ausnehmung (2) zur direkten oder indirekten Anbindung einer Antriebswelle eines Werkzeugs
und mindestens eine Schleifschicht (8) umfasst. Die Schruppscheibe weist einen Stabilisierungskern (12) zur Stabilisierung der Schruppscheibe
auf, welcher der mindestens einen Schleifschicht (8a, 8b) zugeordnet ist und umlaufend an die zentrale Ausnehmung (2) angrenzt und eine höhere
Festigkeit als die mindestens eine Schleifschicht (8) aufweist.
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